



CANADIAN ARMED FORCES IN THE
MIDDLE EAST
LES FORCES ARMÉES CANADIENNES AU
MOYEN-ORIENT



CANADIAN ARMED FORCES in the Middle East

Canada has a proud history of standing up for peace and freedom around the world. As part of these efforts, our Veterans have taken part in many military operations in the Middle East. This includes service in the First World War, peacekeeping missions and the Gulf War. They have also enforced trade embargoes, delivered humanitarian aid, stood against terrorism and more.

It's time to say thank you.

This year, let's recognize and remember our country's military achievements and sacrifices in the Middle East. This commemorative poster features images of Canadian service members at work in the region over the years.

For more information, visit **veterans.gc.ca**.

Photos: Department of National Defence

© His Majesty the King in Right of Canada, represented by the Minister of Veterans Affairs, 2026

LES FORCES ARMÉES CANADIENNES au Moyen-Orient

Le Canada défend depuis longtemps et avec fierté la paix et la liberté partout dans le monde. Dans le cadre de ces efforts, nos vétérans et vétéranes ont pris part à de nombreuses opérations militaires au Moyen-Orient, notamment lors de la Première Guerre mondiale, de missions de maintien de la paix et de la guerre du Golfe. Nos militaires ont également veillé au respect des embargos commerciaux, apporté de l'aide humanitaire et lutté contre le terrorisme.

Il est temps de leur dire merci.

Cette année, nous nous souvenons des réalisations et des sacrifices militaires du Canada au Moyen-Orient, et nous leur rendons hommage. Cette affiche commémorative montre des images de militaires canadiens en action dans cette région, au fil du temps.

Pour en savoir plus, visitez **veterans.gc.ca**.

Photos : ministère de la Défense nationale

© Sa Majesté le Roi du Canada, représenté par la ministre des Anciens Combattants, 2026.